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Pan
Przemysław Pacholski
Burmistrz
Miasta i Gminy Kórnik

Szanowny Panie Burmistrzu,

Zwracam się z pytaniem dotyczącym zabezpieczenia kwoty na zakup tzw. „Jeziorka w 

Koninku”. Czy w budżecie na rok 2025r. jest ujęta ta kwota? Jeżeli tak - proszę o wskazanie w 

której pozycji budżetu. Jeżeli nie - proszę o wyjaśnienie przyczyn zaistniałej sytuacji.

Z poważaniem


